السيرة الذاتية

الاسم: يسرى جليل احمد حسين

المواليد: ١٩٧٣/١٢/٢١

الحالة الاجتماعية: متزوجة

محل السكن: العراق / بغداد

yusrajalel@uomustansiriyah.edu.iq: البريد الالكتروني

الدرجة العلمية: مدرس مساعد / تاريخ الحصول على اللقب العلمي: 20-3-2006

التخصص الاكاديمي: العام / الكيمياء ، الدقيق / الكيمياء اللاعضوية

تاريخ التعين: 2/6/2006 كلية الزراعة جامعة كركوك

تاريخ النقل: 16-1-2018 مباشرة في قسم الكيمياء كلية العلوم جامعة المستنصرية

التحصيل الدراسي:

1- بكلوريوس في علوم الكيمياء عام ٢٠٠٠ من الجامعة المستنصرية كلية العلوم قسم الكيمياء

2- ماجستير في علوم الكيمياء بتاريخ 2-22-2004 من الجامعة المستنصرية / كلية العلوم قسم الكيمياء

اسم اطروحة الماجستير: تحضير ودراسة بعض معقدات العناصر الانتقالية لمشتقات المركب ١،٣،٤ اوكساديازول ٢٠٠٤

البحوث المنشورة:

1- الفعالية البايولوجية لبعض معقدات العناصر الانتقالية لمشتقات المركب ٣،٤،١ وكساديازول على نمو انواع معينة من البكتيريا المرضية ، مجلة جامعة كركوك للدراسات العلمية ، ١٩٩٢٠٨ ، العدد ٧ ،الصفحة ٢٢ ٢ ، 2012

2- فعالية مستخلصات نباتي السفرندة والاليبا الشجييري في تثبيط نمو الفطريات ،مجلة جامعة كركوك للعلوم الزراعية ،

٢٠١٢، ٩٩ ٩٠ العدد ٣، الصفحة ٩٠ ٩٩ ٢٠١٢،

كتب الشكر:

1- السيد رئيس جامعة كركوك الى لجنة تدقيق وثائق الطلبة كلية الزراعة جامعة كركوك

2- السيد رئيس جامعة كركوك الى منتسبي كلية الزراعة جامعة كركوك

3- السيد وزير التعليم العالى والبحث العلمى الى لجنة تدقيق وثائق الطلبة كلية الزراعة جامعة كركوك

4- السيد وزير التعليم العالى والبحث العلمى الى منتسبى جامعة كركوك

5- السيد عميد كلية الزراعة الى لجنة امتحانية كلية الزراعة جامعة كركوك

6- السيد عميد كلية العلوم جامعة المستنصرية الى لجنة الامتحانية قسم الكيمياء

2022-2021 ,2021-2020 , 2020-2019 , 2019-2018

7- السيد رئيس جامعة المستنصرية الى لجنة الامتحانية قسم الكيمياء سنة 2018-2019, 2020-2020, 2020-2021,

8- السيد وزير التعليم العالي والبحث العلمي الى منتسبي جامعة المستنصرية 2018-2019, 2020-2020, 2020-2021,
 2022-2021

العمل الادارى:

١ مدير شعبة التسجيل / كلية الزراعة جامعة كركوك عام ٢٠٠٦ لغاية ٢٠١٣

٢_ مقرر قسم علوم التربة والموارد المائية كلية الزراعة جامعة كركوك عام ٢٠١٦ _ ٢٠١٧

٣- مسوؤلة مخزن مواد الكيمياوية كلية الزراعة جامعة كركوك سنة ٢٠١٦-٢٠١٧

4- تنسيب الى قسم الكيمياء كلية العلوم جامعة المستنصرية للسنوات 2013 -2014 و 2014-2015 من كلية الزراعة جامعة كركوك

المواد الدراسية التي قمت بتدريسها:

- ١ اللغة الانكليزية ١ و٢ للمرحلة الاولى كلية الزراعة جامعة كركوك 2006 لغاية 2010
- ٢ الكيمياء التحليلية والعضوية والحياتية والعامة كلية الزراعة جامعة كركوك 2006 لغاية 2017
 - ٣- بيئة حيوان العملى كلية الزراعة جامعة كركوك 2010
 - ٤ فسلجة نبات العملى كلية الزراعة جامعة كركوك 2010
 - ٥ ـ تربية وانتاج اسماك كلية الزراعة جامعة كركوك 2012
 - ٦- الكيمياء اللاعضوية مرحلة الاولى كلية العلوم جامعة كركوك 2012-2013
- ٧- الكيمياء اللاعضوية العملي مرحلة الثالثة قسم الكيمياء كلية العلوم الجامعة المستنصرية 2018 -2019 و 2020-2021 ولحد الان

اللجان والمهام اخرى:

- 1 عضو لجنة امتحانية ٢٠١٦ لغاية ٢٠١٧ كلية الزراعة جامعة كركوك
- 2 عضو لجنة اعتراضات وتخرج المرحلة الرابعة وتدقيق وثائق قسم علوم التربة والموارد المائية ٢٠١٦ لغاية ٢٠١٧
 - 3 عضو لجنة سيطرة وتداول المواد الكيمياوية كلية الزراعة جامعة كركوك ١٣٠٠ الغاية ٢٠١٧
 - 4 عضو لجنة ندوة ترشيد الاستهلاك الماء في يوم المياه العالمي كلية الزراعة جامعة كركوك سنة ٦٠١٦
 - 5 عضو لجنة ندوة الزراعة العضوية كلية الزراعة جامعة كركوك سنة ٢٠١٧
 - 6 عضو لجنة ندوة الماء سر الحياة كلية الزراعة جامعة كركوك سنة ٢٠١٧
 - 7 حضور ومشاركة ندوات العلمية كلية الزراعة جامعة كركوك 2010 لغاية 2017
 - 8 حضور ومشاركة سمنرات قسم علوم التربة والموارد المائية سنة ٢٠١٧-٢٠١٧
- 9 زيارات علمية ميدانية كنشاط مع الطلبة الى دوائر الدولة (دائرة زراعة كركوك ، مديرية الرى كركوك) ٢٠١٠-٢٠١٧
- 10- اشراف على مشاريع تخرج طلبة المرحلة الرابعة قسم علوم التربة والموارد المائية كلية الزراعة جامعة كركوك سنة ٢٠١٦- ٧٠١٧
- 11- تدريب طلبة قسم علوم التربة والموارد الماءية كلية الزراعة في محطة البحوث والتجارب كلية الزراعة عام ٢٠١٦ -٢٠١٧
 - 12- عضو لجنة ارشاد الطلبة المرحلة الاولى قسم علوم التربة والموارد المائية كلية الزراعة جامعة كركوك عام ٢٠١٦
 - 13- اشراف على مشاريع تخرج طلبة المرحلة الرابعة قسم الكيمياء كلية العلوم جامعة المستنصرية سنة 2014-2013
 - 14- عضو لجنة جرد الاثاث قسم الكيمياء كلية العلوم جامعة المستنصرية للعام 2014-2013
 - 15- اشراف على مشاريع تخرج طلبة من المرحلة الرابعة قسم الكيمياء كلية العلوم جامعة المستنصرية سنة 2018-2019 و 2020-2020 و 2020-2020 .
- 16- عضو لجنة امتحانية للسنوات 2018-2019 و2019-2020 و2020-2021 -2022 قسم الكيمياء كلية العلوم جامعة المستنصرية ولحد الان.
- 17- عضو لجنة تدقيق واعتراضات للسنوات 2018-2019 و2019-2020 و 2020-2021 و2021-2021 قسم الكيمياء كلية العلوم جامعة المستنصرية ولحد الان.
 - 18- حضور ورش علمية قسم الكيمياء للعام 2018-2019 و2019-2020 و2020-2021 و2021-2022 .
 - 19- مشاركة في ورشة علمية مع د خليل خلف التميمي للعام 2018-2019 و ورشة مع د تغريد محى محد للعام 2020-2021
 - 20_ مشاركة حضور دورة تدريبية للسلامة المهنية سنة 2018-2019
 - 21 مشاركة حضورة دورة التعليم الالكتروني للعام 2020-2021
- 22- حضور ندوة عن نانوتكنولوجي للتطبيقات البايولوجية الكترونيا المقامة من قبل قسم العلوم الاساسية لكلية الزراعة جامعة كركوك 2020

Curriculum Vitae

Name: Yusra Jalil Ahmed Hussein

Born: 12/21/1973

Marital status: married

Place of residence: Iraq / Baghdad

Email: yusrajalel@uomustansiriyah.edu.iq

Academic degree: Assistant teacher 20-3-2006

Academic major: General / Chemistry /Inorganic Chemistry

Appointment date: 2/6/2006 College of Agriculture, University of Kirkuk

Transfer date: 16-1-2018 directly in the Department of Chemistry, College of Science, Al-Mustansiriya

University

Academic achievement:

1- Bachelor of Science in Chemistry in 2000 from Al-Mustansiriya University, College of Science,

Department of Chemistry

2- Master of Science in Chemistry in 23-12- 2004 from Al-Mustansiriya University / College of Science,

Department of Chemistry

oxadiazole derivatives 2004

Master's thesis name: Preparation and study of some complexes of transition elements for 1,3,4-

_ _ _ _

Published research:

1- Biological activity of some complexes of transition elements of 1,3,4-oxadiazole derivatives on the growth of certain types of pathogenic bacteria, Kirkuk University Journal for Scientific Studies, 199208, No. 7, pg. 22-34, 2012

- 2- The effectiveness of safflower and shrub aleba plant extracts in inhibiting the growth of fungi, Kirkuk University Journal of Agricultural Sciences, 22210482, Issue 3, pg. 90-99, 2012

 Thanks wrote:
- 1- The President of the University of Kirkuk to the Student Documents Audit Committee, College of Agriculture, University of Kirkuk
- 2- The President of the University of Kirkuk to the members of the Faculty of Agriculture, University of Kirkuk
- 3- The Minister of Higher Education and Scientific Research to the Student Documents Audit Committee, College of Agriculture, University of Kirkuk
- 4- The Minister of Higher Education and Scientific Research to the employees of the University of Kirkuk
- 5- Mr. Dean of the Faculty of Agriculture to the Examination Committee of the Faculty of Agriculture, University of Kirkuk
- 6- The Dean of the College of Science, Al-Mustansiriya University, to the Examination Committee,
 Department of Chemistry 2018-2019, 2020,2021,2022
- 7- The President of Al-Mustansiriya University to the Examination Committee, Department of Chemistry in the year 2018-2019 ,2020,2021,2022
- 8- The Minister of Higher Education and Scientific Research to the affiliates of Al-Mustansiriya University 2018-2019,2020,2021,2022

Administrative work:

- 1_ Director of the Registration Division / College of Agriculture, University of Kirkuk from 2006 to 2013
- 2_ Decision of the Department of Soil Sciences and Water Resources, College of Agriculture, University of Kirkuk, 2016-2017
- 3- Responsible for chemical materials warehouse, College of Agriculture, Kirkuk University, 2016-2017
- 4- Assignment to the Department of Chemistry, College of Science, Al-Mustansiriya University for the years 2013-2014 and 2014-2015 from the Faculty of Agriculture, University of Kirkuk

Subjects I taught:

- 1_ English 1 and 2 for the first stage, College of Agriculture, University of Kirkuk, 2006 to 2010
- 2_ Analytical, organic, biological and general chemistry, College of Agriculture, University of Kirkuk, 2006 to 2017
- 3- Practical animal environment, College of Agriculture, Kirkuk University 2010
- 4- Practical plant physiology, College of Agriculture, University of Kirkuk 2010
- 5- Fish breeding and production, College of Agriculture, University of Kirkuk 2012
- 6- Inorganic Chemistry, first stage, College of Science, University of Kirkuk 2012-2013
- 7- Practical inorganic chemistry, third stage, Department of Chemistry, College of Science,

Mustansiriya University 2018-2019 and 2020-2021 so far

Committees and other tasks:

- 1 Member of the Examination Committee from 2006 to 2017, Faculty of Agriculture, University of Kirkuk
- 2 Member of the Objections Committee, the fourth stage graduation, and the audit of the Department of Soil Sciences and Water Resources from 2016 to 2017
- 3 Member of the Chemicals Control and Handling Committee, College of Agriculture, University of Kirkuk from 2013 to 2017
- 4 Member of the Committee of the Symposium on Rationalizing Water Consumption on World Water Day, College of Agriculture, University of Kirkuk in 2016
- 5 Member of the Organic Agriculture Symposium Committee, Faculty of Agriculture, KirkukUniversity in 2017
- 6 Member of the Committee of the Water Symposium, the Secret of Life, Faculty of Agriculture, University of Kirkuk in 2017.
- 7 Attending and participating in scientific symposia, Faculty of Agriculture, University of Kirkuk 2010 to 2017

- 8 Attending and participating in seminars of the Department of Soil Sciences and Water Resources in 2016-2017
- 9 Scientific field visits as an activity with students to state departments (Kirkuk Agriculture Department, Kirkuk Irrigation Directorate) 2016-2017
- 10- Supervising the graduation projects of the fourth stage students, Department of Soil Sciences and Water Resources, College of Agriculture, Kirkuk University, 2016-2017
- 11- Training of students of the Department of Soil Sciences and Water Resources, College of Agriculture, at the Research and Experiments Station, College of Agriculture, 2016-2017
- 12- Member of the Student Guidance Committee, first stage, Department of Soil Sciences and Water Resources, College of Agriculture, Kirkuk University, 2016
- 13- Supervising the graduation projects of the fourth stage students, Department of Chemistry, College of Science, Mustansiriya University, 2013-2014
- 14- Member of the Furniture Inventory Committee, Department of Chemistry, College of Science, Al-Mustansiriya University for the year 2013-2014
- 15- Supervising the graduation projects of students from the fourth stage, Department of Chemistry, College of Science, Mustansiriya University, in the years 2018-2019, 2019-2020 and 2020-2021, 2022.
- 16- Member of the Examination Committee for the years 2018-2019, 2019-2020 and 2020-2021,2022 Chemistry Department, College of Science, Mustansiriya University and until now.
- 17- Member of the Audit and Objections Committee for the years 2018-2019, 2019-2020 and 2020-2021, 2022 Department of Chemistry, College of Science, Mustansiriya University and until now.
- 18- Attending scientific workshops, Department of Chemistry for the year 2018-2019, 2019-2020 and 2020-2021,2022.
- 19- Participation in a scientific workshop with Dr. Khalil Khalaf Al-Tamimi for the year 2018-2019 and with Dr. Tagrid mohy mohamed for year 2020-2021.
- 20- Participation in attending a training course for occupational safety in the year 2018-2019
- 21 Participation in attending the e-learning course for the year 2020-2021

22- Attending a symposium on nanotechnology for biological applications electronically held by the

Department of Basic Sciences of the College of Agriculture, Kirkuk University 2020 Nanotechnology for (Attending the 1st International Scientific Online Symposium Entitle Bioapplications Established by The Basic science Department on 30 May 2020)